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https://www.100test.com/kao_ti2020/475/2021_2022_2008_E5_85_

AC_E5_85_B1_c67_475881.htm 第四部分 写作 第一节 改错 说

明：此题要求改正所给短文中的错误。对标有题号的每一行

作出判断；如无错误，就不须改动，如有错误，则按下列情

况改正： 1、此行多一个词：把多余的词用斜线(/)划掉，在

该行右边横线上写出该词，并也用斜线划掉。 2、缺一个词

：在缺词处加一个漏字符号(^)，在右边横线上写出该加的词

。 3、错一个词：在错的词下面划一横线，在该行右边的横

线上写出改正的词。（注意：原行没有错误的不要改） An

old lady lived in a village went to town one 76 Saturday, and after she

had bought some fruit and vegetable in the market for herself and a

friend who was 77 ill, she went into a shop where sold glasses. She

tried 78 one of glasses, and then another pair, but none of them 79

seem to be right. The shopkeeper was a very patient 80 81 man, and

after some time he asked the old lady not> worry. 82 He also said to

her, "Everything will> all right in the 83 end. It isnt easily to get the

right glasses, you know." 84 "No," answered the old lady, "and it is

much more difficulty when you are shopping for a friend." 85 76. 77.
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